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Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog 
odjela, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i 
promet, Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Tajana Hilak, odgajateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, 
Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje 
poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i 
financije, Dario Medvedec, direktor Goranskog sportskog centra i Klaudija Kumpar, tajnica 
gradonačelnika.  

Izostanak  je ispričala zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić te Zvezdana Jerković 
umjesto koje sjednici prisustvuje gospođa Hilak. 

 
TOMISLAV MRLE 
- Održana je tematska Skupština Udruge gradova vezana za imovinsko pravne poslove i 

odnose u svezi upravljanja državnom imovinom. Doneseni su određeni zaključci koji će se 
uputiti nadležnim ministarstvima radi usklađivanja. Istaknut je problem vezan uz naplatu 
komunalne naknade za vojne objekte. 

- Izrada papirologije vezno za stručno osposobljavanje odnosno za prijavu 8 kandidata. 
- Za danas je dogovoreno instaliranje kartice za elektroničku prijavu volontera na HZZO. 
- Kompletira se dokumentacija potrebna za preseljenje Knjižnice koja bi se idućeg tjedna 

uputila DUUDI. 
- Izrađuje se odgovor na tužbu koja je podignuta u svezi rang liste stipendista Grada 

Delnica. 
- Na web stranici Grada Delnica stvoren je novi link koji će informirati građane o 

aktivnostima Vijeća za prevenciju kriminaliteta. 
- Što se tiče zaštite na radu potpisan je ugovor o izboru liječnika-specijaliste rada. 
- Obavljaju se kontakti s Konzervatorskim odjelom vezano uz upis „Damskog mosta“ u 

zemljišne knjige. 
- Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi spreman je za nadležni odbor kako bi se mogao uputiti 

na usvajanje Gradskom vijeću. 
- Predmeti kolegice Bubanj su popisani i rješavaju se. Postupilo se po provedbi Rješenja o 

izvlaštenju za poslovnu zonu. 
- Komunalni referent izvršio je prisilnu naplatu komunalne naknade. 
- Izdana je Potvrda o brisanju hipoteke za stan sa stanarskim pravom. 
- Gradonačelnik je iznio problematiku koja je nastala vezano za ispunjavanje uvjeta za 

pomoć u kući što provodi Udruga Ž.A.R. Navodi da Udruga radi humani posao, da doista 
nema nikakve zarade, da se ne radi o tržišnim uvjetima poslovanja te je zamolio, prije 
svega Risnjak i GSC, ali i sve ostale da pomognu. Trenutno su Udruzi potrebni garderobni 
ormari, daska za peglanje, pegla te prostor koji bi zadovoljio minimalne tehničke uvjete za 
dobivanje Rješenja o radu. 

 



GORDANA PISKAČ 
- Glavna aktivnost bila je odlazak u HABOR radi upoznavanja s načinom i uvjetima pod 

kojima Grad može podići kredit u iznosu od 8 milijuna kuna za dovršetak Supilove ulice. 
Kredit bi se digao u ovoj godini kako bi se mogli plaćati računi po osnovi izvedenih 
radova na Supilovoj ulici, a rebalans bi bio u rujnu. 

- Jučer je održan radni dogovor s Lidlom i Hotelom „Risnjak“. Radovi su započeli i vlasnik 
Risnjaka ima primjedbe na postojeću formiranu parcelu Lidla. U srijedu je sastanak sa 
svima njima te sa projektantima kako i se nedoumice i problemi izbjegli. 

- Pripremaju se materijali za sjednicu Gradskog vijeća: Izvješće o stanju u prostoru je 
gotovo, UPU Lučice poslan je putem e-maila i idući bi tjedan trebao biti fizički dostavljen, 
UPU Velike i Male Polane trebale bi biti gotove do utorka. 

- Vezano za popis aktivnosti koje se kod nas vode a vezane su uz DUUDI – treba odgovoriti 
Udruzi gradova što nam je prioritet. Tomislav Mrle je mišljenja da odgovor nije potreban, 
njima je podatak trebao da vide koliko zahtjeva ima DUUDI, kao statistički podatak, a ima 
ih oko 2200. 

- Započele su aktivnosti na popisu vodnih objekata vezano za predaju vodovodne i 
kanalizacijske infrastrukture „Komunalcu“, bez naknade. 

- Kontinuirano se odvijaju radovi na Kamenitoj ulici. 
- Radovi u Dedinu na preseljenju Obitelji Andrić su usporeni zbog lošeg vremena. 
- Dobiven je odgovor Ministarstva šumarstva a vezano za Palfinger, zatražili su dopunu 

dokumentacije. Gradonačelnik navodi da obvezu moramo izvršiti i maksimalno sve 
napraviti da možemo pokazati ozbiljnost da poduzimamo sve kako bi investitor realizirao 
željenu investiciju. Država je osnovala previše agencija koje bi trebale operativno raditi na 
rješavanju svih problema, pisat ćemo kome god treba i reći kako funkcionira država jer ne 
možemo rješavati probleme ako nemamo suradnju nadležnih državnih tijela koja su jedina 
nadležna da riješe neku stvar. Bez njih ne možemo dovesti stvar do kraja. 
 
DARIO MEDVEDEC 

- Ovaj tjedan bio je razgovor u Ministarstvu turizma gdje smo saznali da postoje natječaji 
koje ćemo proučiti a u segmentu prijave kandidiranja za izradu projektne dokumentacije 
što nam je interesantno i zbog klizališta i zbog stadiona. 

- Sastanak u Hrvatskoj turističkoj zajednici bio je na temu vanjskog fitnesa i aktivnosti oko 
postave sprava. Na žalost, zakasnilo se sa svime, prethodnik nije odradio posao onako 
kako je trebalo i jednostavno nemaju instrumenata na koji način bi to mogli produžiti. Već 
smo dobili 16.000 sredstava što sada moramo vratiti i po tom natječaju nećemo dobiti 
ništa. 

- Dobiven je zahtjev od tvrtke SKI&SEA koji se bavi prodajom quad vozila i motornih 
sanjki, zastupaju Bombardijer program i željeli bi održati promociju svojih proizvoda u 
Delnicama. Pokušat će se pronaći lokacija i ponudit će se pomoć pri organizaciji. Jedno od 
mjesta gdje bi se vozila prezentirala bilo bi pomoćno igralište pokraj dvorane. Nastoji se 
zadržati ih barem dva dana kako bi ovdje i prespavali, kako bismo ih odveli i na neke 
druge destinacije. 

- Nastavljaju se aktivnosti na bazenu, ovog vikenda održat će se karaoke. 
- Priprema se sjednica Nadzornog odbora do kraja mjeseca i Skupština Društva za polovicu 

lipnja. Na upit gradonačelnika navodi da je Poslovni plan donesen na Nadzornom odboru. 
Nije naišao na podatak da skušština donosi Poslovni plan a u Društvenom ugovoru piše da 
ga donosi Nadzorni odbor. Gradonačelnik navodi da je po zakonu nadzorni odbor 
predlagatelj, a Skupština je ta koja donosi Poslovni plan. 

- Prikupljeno je nekoliko informacija o firmama za projekt Kuglane. 
- Na Platku je danas inspekcija za žičare, posložena je sva dokumentacija i ne očekuje 

probleme. Od 12. 5. je žičara Radeševo predana na upravljanje izvođaču radova i 
nastavljaju se dalje radovi na rekonstrukcii žičare što je dosta zahtjevan posao. 

- Što se tiče skladišta, gradonačelnik navodi da ovoga časa radi financijske neimaštine se to 
ne može financirati. Milijun kuna Grad nema. Dario Medvedec navodi da će se skladište 



isprazniti i preseliti na Platak. Gradonačelnik navodi da je to dobar prostor, velik prostor 
koji ima pristup ali jednostavno nema sredstava. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Odrađivala se teorijska nastava i praktične vježbe. Svaki tjedan ponavljaju se vježbe koje 

se moraju odrađivati zakonski. 
- U srijedu je održan sastanak Odbora za Statut na kojem je usklađen Statut JVP što će se 

konačno usvojiti na sjednici Gradskog vijeća. 
- Jučer je bilo Zapovjedništvo Vatrogasne zajednice PGŽ, razgovaralo se, savjetovalo o 

poslovima koji se odražuju za Županiju. 23. 5. Organizirat će zajedničku veliku vježbu 
podno Platka na kojoj ćemo sudjelovati. 

- Danas se održava oprema, uključivanje u pogon svih agregata, vozila, točenje vozila, 
provjere vozila što je stalna aktivnost. 

- U subotu je Županijsko takmičenje djece i mladeži gdje ćemo sudjelovati sa tri ekipe. 
- U ponedjeljak odlazi na Stručno znanstveni skup u Zagreb u organizaciji Državne uprave 

za zaštitu i spašavanje i MUP-a. 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Pristižu nove knjige no još nema ugovora od Ministarstva što znači da nema niti novaca, 

naručuju se samo aktualni i neophodni naslovi. 
- Održan je sastanak na kojem smo saznali informaciju koja nije povoljna za knjižničare jer 

se uvodi nova klasifikacija, puno se toga promijenilo što znači puno posla, svaki volonter 
bit će dobrodošao jer će se sva građa morati reklasificirati i resignirati a radi se o 35.000 
knjiga. 

- Puno je posla na zaštiti građe a dosta ih ima koje trebaju ići i na ponovni uvez. 
- Dovršavaju se pripreme za prijem književnice koja će doći u Osnovnu školu. 
- Odradili smo dvije radijske emisije koje smo dobro odabrali. Naime došao je program 

Riječkog sajma knjiga Vrisak, planiramo otići tamo, kao gost pojavio se Igor Mandić te 
Stipe Božić čije smo knjige predstavili na radiju. 

- Ističe problem nedostatka polica te moli, ako netko ima da im ustupi. Također, u WC-u 
ispadaju pločice i postoji opasnost da nekoga odlijepe, te će djelatnici Risnjaka izvršiti 
popravak.  

 
TATJANA HILAK 
- Ravnateljica je danas u Zagrebu vezano uz obnovu statuta Eko-škola gdje će Vrtiću biti 

uručena eko zastava i certifikat za Vrtić na što smo svi jako ponosni. 
- Tjedan je protekao u aktivnostima i dogovorima oko održavanja seminara koji je 

organiziran u suradnji s Agencijom za odgoj i obrazovanje pri Ministarstvu. Prof. Zinetti 
je bila u Vrtiću, prosvjetna nadzornica pohvalila je Vrtić i rekla vidi jako velik napredak. 
Bilo je 40-ak kolegica koje su bile fascinirane sa onim što su vidjele pogotovo u nove 
dvije grupe koje su tek sada nastale. Na seminaru su sudjelovali vrtići iz Gorskog kotara i 
Primorsko-goranske županije, treba reći da je vrlo malo bilo predstavnica iz „toplijih“. 

- Ravnateljica je imala uvid u rad Jasličke skupine i zadovoljna je. Stvarno se trudimo, u 
rujnu smo se našli u novom kompleksu novom okruženju, nikada nisu radile u jaslicama, 
našle su se u novom području i sada može reći da su već dosta dobro napredovali. 
Gradonačelnik, obzirom na saznanja koja ima, može reći samo sve najbolje, nema 
nikakvih primjedbi, ljudi se pozitivno izražavaju i govore o uvjetima, odnosu prema djeci, 
načinu rada. Sama naša djeca pokazuju Vaš rad kroz priredbe, javne nastupe i očito je da 
se sa njima stručno, kvalitetno i vrijedno radi. Bit će nam slatka obveza da se uskoro 
pokaže da su kapaciteti premali. Dajete veliki doprinos početnim koracima stvaranja 
navika i osobnosti, pripreme za buduće veće korake kroz osnovno obrazovanje i dalje, 
itekako ste važni i podržavat ćemo maksimalno koliko možemo sve vaše aktivnosti i 
funkcioniranje sustava jer smatramo da je doista vrlo važan. Možda će biti i nekih stvari 
koje vam se neće svidjeti jer prvenstveno moramo brinuti o potrebama roditelja pa će tako, 
ukoliko se iskaže potreba, posao biti organiziran tako da sustav organizira svih 12 mjeseci 



u godini. Želimo biti nepristrani a u funkciji osnovne djelatnosti usluge koju vrtić vrši i 
moramo uvažavati roditelje koji ne mogu na drugi način zbrinuti djecu u ljetnim 
mjesecima. Tatjana Hilak navodi da je sadašnja postava vrtića mlađa, drugačijeg 
razmišljanja, vrtić doista treba raditi u ljetnim mjesecima. Smatra da je još prošle godine 
vrtić trebao raditi u kolovozu. No, kad se ispunjavaju ankete i kada imenom i prezimenom 
treba to reći onda se svega desetak ljudi izjasni da im treba vrtić u kolovozu dok se kroz 
godinu javi njih puno više. 

- Tema seminara bila je socijalno okruženje djeteta i kutići u sobi dnevnog boravka (kutić 
likovnog, glazbenog). Htjeli bi da djeca imaju čim više poticaja no obzirom na prostor 
snalazimo se kako možemo. Jaslice i najmlađa skupina su slabije opremljeni, slabo 
strukturiran materijal imamo no prof.Zinetti nas je uputila kako napraviti dosta 
nestrukturiranog materijala – drvo, neiscrpan izvor za rađenje igračaka, glazbenih 
instrumenata, drvenih prepreka -. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Naručene su kante za smeće jer je dosta njih oštećeno, kao i kante za izmet. 
- Košnja je po grobljima gotova osim u Hrvatskom, Razlogama i Turkima. Jučer je završena 

košnja u Zamostu, danas ostaje Kuželj. 
- Počela je sadnja tuja naručenih preko rasadnika, tuje su visine cca 2 metra sa jakim 

korijenjem i oko sadnje ima dosta posla. Gordana Piskač preporučila je da se sa strane 
gdje su trupci postave fizičke prepreke kako se ti trupci ne bi rušili na tuje. 

- Kanal u Zamostu je očišćen. 
- Disko klub – oformljena je Komisija od predstavnika Grada, Risnjaka te Savjeta mladih, 

natječaj će danas otići na objavu. 
- Danas je proslava mature – norijada – u Radničkom domu a na večer se sastaju penzioneri. 
- Dimnjačarska služba – radovi se odvijaju prema planu. Gradonačelnik upozorava da 

Risnjak mora imati interni akt gdje će biti popisana radna mjesta sa popisom poslova tih 
radnih mjesta te dimnjačarsko radno mjesto. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Ovaj tjedan objavio se natječaj i zatražile su se ponude za radove na rekonstrukciji ceste 

A.G.Matoša. 
- Obavljen je predpregled za cestu Gašparci – Ložac sa ŽUC na kojem smo sudjelovali u 

smislu što smo tražili da se naprave kvalitetni i dobri, tehnički ispravni ulazi u Sedalce i 
Podgoru, Kalić i Požar koji su sada tehnički neprihvatljivi.  

- Radovi u Kamenitoj ulici – svakodnevna aktivnost, radovi se približavaju kraju. 
- Kreće izmjena svjetiljki javne rasvjete prema natječaju Fonda za zaštitu okoliša. 
- Dogovor s predstavnicima Žuupanijskog zavoda za prostorno planiranje oko izrade 

Kataloga za poslovne zone, rade katalog na nivou županije za poslovne zone koje su u 
funkciji i koje imaju preko 5 hektara. Kod nas su ušle K1, K2, K3 i K4. 

- Radili su se posebni uvjeti, legalizacije, potvrde. 
- Komunalno redarstvo vršio je popis drva odloženih na javnim površinama, napravljene su 

opomene, sklapaju se ugovori a napravljena je i obavijest koja je postavljena na javne 
površine. 

- Kontrola rada dnevnika Risnjaka d.o.o. 
- Na prometnom redarstvu naplaćeno je nekoliko kazni, jučer je upozoravao na novu 

regulaciju prometa. 
- Drva u Grabnju – obišao se teren sa MUP-om na zemljištu HŽ i napravljena im je 

obavijest da se na njihovom terenu obavljaju radnje te da su dužni održavati taj teren u 
skladu sa našim odlukama. 

- Lujzinska 59 – obavijestili smo HŽ, radi se o starom željezničkom bunaru oko kojeg se 
nalazi puno smeća i izgleda neuredno. 

- Akcija hvatanja mačaka i pasa prema prijavama. 
- Mrtvačnica Kuželj je završena, još se mora nabaviti oprema. 



- Znakovi na Lujzinskoj cesti – obaviještene su Ceste Rijeka koji su odgovorili da je sve još 
pod garancijom koju će iskoristiti i zamijeniti znakove. 

- Komunalna naknada –  napravljeno je rješenje kojim se odbija zahtjev Ministarstvu obrane 
za oslobađanje od plaćanja komunalne naknade, kažu da su prema mišljenju Ministarstva 
graditeljstva oslobođenju plaćanja komunalne naknade, prema izmjenama Zakona o 
upravljanju i raspolaganju imovinom u vlasništvu RH. Traže da postupimo po njihovom 
dopisu. Tomislav Mrle navodi da je MORH posao generalni dopis da smatraju da se naše 
rješenje prilagodi njihovom oslobađanju. Osobno misli da, po ZUP-u, možemo samo nešto 
odgovoriti ili donijeti rješenje da se odbija zahtjev kao neosnovan. Oni jedino u upravnom 
postupku mogu ostvariti svoja prava. Zakon je generalni propis, kad su oni podnijeli 
zahtjev očekuju da ćemo mi nešto napraviti kako bi dalje išli u proceduru. 
Drugostupanjsko tijelo zanima da li su rješenja izvršna, da li su platili i da li je njihova 
obveza i kamata dobro izračunata u ovrsi. Gordana Piskač navodi da je pitanje kako doći 
do drugostupanjskog organa. Dogovorili smo da bismo na njihov dopis izdali generalno 
rješenje u kojem ćemo navesti razloge zbog kojih ih ne oslobađamo, iako postoji 7 
osnovnih rješenja. Gradonačelnik navodi da imamo legitimne akte za naplatu i njih treba 
staviti izvan snage nekim aktom a temeljem njihovog zahtjeva. Gradonačelnik navodi da 
se treba pozvati na lex specijalis na Zakon o komunalnom gospodarstvu koji kaže tko 
plaća obvezu komunalne naknade, za što se ona plaća i da je to najstariji propis. Gordana 
Piskač – bili smo u dilemi da li poslati sedam rješenja ili samo jedno generalno. Davorka 
Grgurić – svih sedam rješenja su konačna i izvršna i mijenjaju se samo ako dođe do 
promjene – primjerice u kvadraturi, cijeni i sl. Tomislav – zahtjev se može odbiti kao 
neosnovan jer smatramo da Zakon o raspolaganju državnom imovinom nije zakon koji nas 
obvezuje da ih oslobodimo plaćanja komunalne naknade obzirom je nama osnovni zakon 
Zakon o komunalnom gospodarstvu koji nije promijenjen na način da nas se obveže na 
oslobađanje. Gradonačelnik – odbiti zahtjev kao neosnovan rješenjem. Tomislav Mrle – 
neka županija i upravni sud usvoje njihov zahtjev ali ćemo barem znati na čemu smo jer 
nam se može desiti da naplaćujemo a za nekoliko godina morat ćemo vratiti. neka 
nadležna tijela rješavaju. Davorka Grgurić – ići će jedno generalno rješenje da ne 
smatramo za potrebnim ulaziti u rješenja koja smo već izdali jer za time nema osnove i jer 
su postojeća rješenja važeća. 

- Gradonačelnik navodi da je potrebno skulpturu „kocku“ vratiti na njeno mjesto pokraj 
INA-e benzinske postaje. To će učiniti Risnjak idući tjedan. 

 
ĐULIO JUSUFI 
- Neoporezivi obrazac je napravljen. 
- Stan sa stanarskim pravom – napravljen je obračun i stranka je uplatila sredstva za 

jednokratnu otplatu. 
- Danas je zadnji dan za dostavu ponuda – osiguranje, nesretni slučaj. 
- Pripreme za Vijeće i Odbor vezano uz Godišnje izvršenje za 2013. godinu i 1-4 ove 

godine. 
- Odrađen je sastanak u HABOR-u te Ministarstvu financija vezano uz kreditiranje.  
- Što se tiče rebalansa, on će se pripremiti za jesen obzirom na situaciju ukidanja Zakona o 

brdsko-planinskim područjima koji ima posljedica na naš proračun. Kod rebalansa 
probijanja planiranih stavki sigurno neće biti nego samo preraspodjele unutar planiranih 
sredstava. 

 
Dovršeno 9,50 

 
 

 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.iur. 
 
 



 
 
 


